
Referat af møde i Karsemose Ejerlaugs bestyrelse, torsdag, den 20. 
februar 2020

Afbud fra Sara og John.

1. Referat fra sidste møde
Referatet blev godkendt og bliver lagt ud på hjemmesiden.

2. Hjemmesiden
Den nye hjemmeside er pænere end den gamle, support er fin, og det er meget lettere at svare på 
indkomne mails. Nu sørger vi også for et autosvar om, at vi forventer at kunne svare inden for 14 
dage, men at vort arbejde er frivilligt, så der kan ske forsinkelser.

Vi skal etablere et arkivsystem, når vi er løst fra forpligtelserne over for Awork.

3. Bump og bom
Arbejdet med at etablere bump er afsluttet, bortset fra Skovlinien. Vi skal tale med Jesper Fast om 
etablering af bump på Skovlinien, når spørgsmålet om stibommen er blevet afklaret. Vi skal også 
have etableret en bedre opkørsel fra Skovlinien til Bisp Absalonsvej.

Metalkasserne fra gamle steler skal graves op, og vejene omkring de gamle bump repareres.

4. Økonomi
Vi har fået de sidste kontingentindbetalinger ind. På årets budget står 15.000 kr. tilbage til arbejde 
på veje. Vi er over budget med hjemmesiden, men det skyldes ændring af konsulent for 
hjemmesiden. Anders skriver til den hidtidige konsulent.

5. Veje og grøfter
Vi skal have taget spørgsmålet om vægt- og længdebegrænsninger på vejene op med kommunen. Vi 
har fået renset grøfter. Der var enighed om, at oprensningsplanen skal lægges ud på hjemmesiden, 
så medlemmerne kan følge med i arbejdet. Ikke alle grøfter bliver oprenset med samme hyppighed. 
Derfor er det vigtigt, at medlemmerne kan følge med i planerne.

Overkørslen ved SE 3 er kommet så meget på plads, som man kan forlange.

6. Servitutter
John følger op på, hvad der er sket med de servitutspørgsmål, der i det sidste års tid har været rejst. 
Svend følger op på sagen om vejsynet på Reinhard van Hauensvej.

7. Næste møde
Den 15. april 2020 hos Svend.

8. Eventuelt
Vi skal til at skrive beretning for året, der gik. Stikord sendes til Søren inden næste møde.


